

**CANDIDATE RECOMMANDÉE PAR
LE COMITÉ DE GOUVERNANCE ET D'ÉTHIQUE
POUR ÉLECTION AU CONSEIL D'ADMINISTRATION**



ALANIS OBOMSAWIN, C.C., G.O.Q., C.A.L.Q.

Candidate à la réélection pour un troisième mandat de deux années

Membre de la nation abénaquise, Alanis Obomsawin est l'une des plus éminentes documentaristes au pays. Cinéaste et productrice à l'Office national du film du Canada, elle a réalisé 66 films et consacré ses 57 ans de carrière à relater la vie et les préoccupations des peuples des Premières Nations, tout en examinant des enjeux importants pour toutes et tous. Elle a reçu la médaille Edward MacDowell, le prix Jeff-Skoll (Jeff Skoll Award in Impact Media), le prix Rogers-DOC Luminary du DOC Institute, le prix Glenn-Gould et le prix Iris-Hommage.

**CANDIDATE RECOMMENDED BY
THE GOVERNANCE AND ETHICS COMMITTEE
FOR ELECTION TO THE BOARD**



ALANIS OBOMSAWIN, C.C., G.O.Q., C.A.L.Q.

Candidate for re-election to the Board for a third mandate of two years

A member of the Waban-Aki Nation, Alanis Obomsawin is one of Canada's leading documentary filmmakers. As a director and producer with the National Film Board of Canada, she has made 66 films and dedicated her 57-year career to chronicling the lives and concerns of Indigenous people and to examining issues of universal importance. She is the recipient of the Edward MacDowell Medal, the Jeff Skoll Award in Impact Media, the Rogers-DOC Luminary Award from the DOC Institute, the Glenn Gould Prize and the Iris Hommage Award.